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1. Konstituering 

Sussi vil gerne fortsætte som formand, Tanja 
fortsætter som næstformand.  
Vi har to nye elever med. Nikolaj fra 
8.y(næstformand i elevrådet) og Kaya (formand i 
elevrådet) fra 9.a velkommen. Der skal flyttes et 
skolebestyrelsesmøde i uge 41, da skolen har 
natorienteringsløb.  

2. Godkendelse af forretningsordenen Dokumentet udleves og gennemlæses. Godkendes.  

3. Nyt fra…   

 Eleverne 

  
 Der har været konstituerende møde i store elevråd.  
Udfordringen med de ikke funktionsduelige 
vandautomater var det der fyldte på 1. møde. Det er 
der taget hånd om.  

 Lærerne 

Er kommet godt fra start. Planlægning af 
natorienteringsløb og motionsdag er i gang. 
 8. årgang har været på lejrskole 4 dage på 
Bornholm.  
Der er vakante stillinger. Ingen takker ja til 
mellemformstilbuddet – eller opsiger efterfølgende.   
Der er vikar i flere klasser.  

 SFO  

 Ledelsen 

Der er opstartet lille elevråd. Lærer Nicolas har det. 
Videreformidler til det store elevråd.  
Opstart efter sommerferien er gået godt. Der er 
travlhed. Det har været en god start.  
Der er ansat ny medarbejder. Rebecca. Der mangler 
yderligere to lærere. Vi opslår igen.  
Der har været udfordringer med brugen af 
internettet og derudover med de nye skærme, 
reparation af elevcomputere og vikar for IT 
supporteren.  
 

4. Suppleringsvalg 

Vi mangler fortsat et ordinært medlem og har ingen 
suppleanter. Charlotte opslår en besked vedr. det 
manglende medlem i skolebestyrelsen. Lægges op 
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mandag d. 16. Deadline bliver en uge. Der mangler 
også suppleanter.   

5. Årshjul  

6. Udlevering og brug af IT udstyr for eleverne 

Eleverne har haft I pad i 0. og 1. klasse. Elever og 
forældre tænker, at eleverne ikke har haft et 
skolerelateret behov.  
En forældre har henvendt sig vedrørende skærm 
ning af børn fra IT og sociale medier.  
Forældrene i 1. forventer ikke, at det er et 
undervisningsmedie.  
Vurderingen af skolebestyrelsen er, at de kan være 
klassesæt fra 0. – 3. klasse. Forældre oplyser, at 
hjemligt brug giver anledning til mange konflikter. 
Hvis ikke I pads kommer med hjem, skal skolen lave 
sikringsskabe eller, der skal ændres i 
forsikringsbetingelserne. 
IT er en treårig licensaftale. Der er et sikringsskab til 
0. og 1. klasse.  
Thomas tager det med som forespørgsel i 
skolelederkredsen.  

7. Forældresamarbejde 

Susse har været deltagende i 0. klasses 
forældremøde.  
SSP konsulenten har deltaget på forældremøde på 7. 
årgang. Var vellykket og gav stof til eftertanke.  
Der er fra skoleledelsens og lærernes side et ønske 
om deltagelse på 6. årgangs forældremøde.  
Kan der søges inspiration i Skole/forældre?  
Hvordan sikrer vi at elevene bliver undervist i de 
samme IT kompetencer på de forskellige årgange.  
Der har der tidligere været en plan for undervisning i 
digital dannelse, som lærerne følger.   P.T mangler vi 
en IT læringsvejleder. Vi følge op på IT handleplanen.  
Hvordan kan forældre understøtte de gode 
omgangsformer verbalt og online? 
Kan klubben lave et forældrearrangement med et 
relevant indhold? 
Kan kontaktforældre blive et mellemled? 
Måske kan der laves et fælles oplæg som klæder 
kontaktforældre på. Det prøver vi at gå med.  
Forældrene efterspørger, hvordan forældre klædes 
på til at tage teten på at understøtte play back.  
Måske kan der være et forældreoplæg på 
netværksaftenen i 1. klasse. Det stiler vi imod.  
Susse tager kontakt til skole/forældre 
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8. Anbefalinger fra  

”Tænketanken for det gode 

forældresamarbejde” 

Tilbagemelding til tænketanken- drøftelse.  
Dokumentet udfyldes.  
 

9. Evt.  

 
Tommy har fået job på Roskilde private realskole. 
Obs om det skaber udfordringer.  

10. punkter til næste møde 

Budget 
Fravær 
Næste møde d. 18.9. er aflyst.  
Mødet d. 10.10 flyttes til d. 30.9. 24  
 

 


